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Izsek zapisnika 20. redne seje občinskega sveta 

Občine Prevalje, z dne 27.06.2013 

 

Tč. 11 - POBUDE IN VPRAŠANJA 
 

Občinski svetnik Bernard PAČNIK je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

Skupino občanov zanima, kdaj se bo začela delati cesta na naslovu Stare sledi, ki je v zelo 

slabem stanju. Zanima jih zgolj okvirni termin pričetka del.  

Župan poda odgovor: Potrebno je najprej zaključiti ureditev cestišč, kot je bila 

zastavljena v preteklem letu in nadaljevati po sprejetem vrstnem redu oziroma skupaj z 

Odborom za KCG in ljudmi pripraviti nov seznam cestišč potrebnih urejanja.   

 

Občinski svetnik Ivan PUNGARTNIK je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

Pri krožišču pri trgovini Spar sta na zid pritrjeni dve tabli. Napis na večji tabli, kjer so črke 

rumene in lepo izstopajo, je dobro viden, napis na manjši, temni tabli je slabo viden, prebrati ga 

je mogoče le, če stojiš zelo blizu, ob dežju pa se ga ne da prebrati. Se da to sanirati? 

Župan poda odgovor: Nalog, da se to sanira tako, da bo napis viden in se ga bo dalo 

normalno prebrati, je že bil dan.  

Arhitekt pove, da gre za avtorsko delo. Kljub temu je zadeva v postopku preverjanja 

glede povečanja napisov. 

 

Občinski svetnik Dušan GOLNAR je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 

 

Na kakšen način namerava občina pristopiti k projektu izgradnje čistilne naprave? Ali se lahko 

občina prijavlja za evropska sredstva, če ima zasebnega partnerja? 

Župan odgovori: Zaenkrat se za evropska sredstva prijavlja Občina Prevalje. Prijava je 

bila dana na ministrstvo, sedaj se čaka na sklep. Na mizi ni predloga po katerem bi v ta 

projekt vstopili drugače kot z evropskimi sredstvi.  

Občina Prevalje je imela 22.8.2013 javno odpiranje ponudb za izbor gradbenega nadzora, 

23.8.2013 je bilo odpiranje ponudb za izbor Obveščanja javnosti. 2.10.2013 bo odpiranje 

ponudb za izbor najugodnejšega izvajalca za gradnjo kanalizacijskega sistema ter 

3.10.2013 za izgradnjo ČISTILNE NAPRAVE. 

Ali drži, da obstaja dogovor, da  nameravata Občina Prevalje in Občina Ravne na Koroškem 

prodati vodovodno omrežje. Občina Prevalje nima namena vodovodno omrežje dati drugemu 

upravljavcu? 

Župan poda odgovor: Komunalne infrastrukture občina ne prodaja, daje jo samo v 

upravljanje. Predlog, po katerem naj bi občina prodala komunalno infrastrukturo, ne 

obstaja, želja je samo, da JKP Log, d.o.o. s to infrastrukturo racionalno razpolaga. Gre za 

napačne informacije, ki se predstavljajo v medijih. Ne Občina Prevalje in tudi ne Občina 

Ravne na Koroškem nimata tega namena. 

 

Podžupan doda: Po sklepu občinskega sveta obstaja najemna pogodba med občino in JKP 

Log, d.o.o., po kateri JKP Log, d.o.o. upravlja s komunalno infrastrukturo. 

 


